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IMPARTIND  CORECT  CUVANTUL  LUI  DUMNEZEU 
 

Spiritual  Building  Stone  No.92 
Piatra de Zidire Spirituală  Nr.92 

2 Timotei 2:15  Caută să te înfăţişezi înaintea lui Dumnezeu ca un om încercat, ca un 
lucrător care n-are de ce să-i fie ruşine şi care împarte drept Cuvântul adevărului.  
 

Sunt trei lucruri obligatorii în Scriptură. În folosirea Cuvântului lui Dumnezeu, acolo sunt 
trei lucruri pe care tu nu trebuie să le faci. Trei lucruri pe care tu nu trebuie să le faci. Şi toţi afară în 
ţară, oriunde sunteţi voi, de-a lungul naţiunii, fiţi siguri că puneţi acestea jos în mintea voastră, dacă 
voi nu aveţi un creion să le scrieţi. Voi nu trebuie să faceţi aceste lucruri. Noi vă spunem tot timpul 
cum trebuie să faceţi, dar acum, eu vă voi spune ce nu trebuie să faceţi. 

Acum, voi nu trebuie să interpretaţi greşit Cuvântul. Voi spuneţi, „Păi, eu cred că El 
înseamnă aceasta.” El înseamnă exact ce El spune. El nu are nevoie de interpretare. Şi voi nu 
trebuie să aşezaţi greşit Cuvântul. Şi voi nu trebuie să dislocaţi Cuvântul. Şi dacă noi am face 
aceste lucruri, aceasta ar arunca întreaga Biblie în confuzie şi în haos. 

Observaţi. Să interpertezi greşit pe Isus, în forma lui Dumnezeu în Om, tu l-ai face pe El un 
Dumnezeu din trei. Să interpretezi greşit pe Isus Christos fiind Cuvântul (Ioan.1:1-2; 14) tu L-ai face 
pe El un Dumnezeu din trei, sau tu L-ai face pe El a dou-a persoană din Dumnezeire. Şi a face 
aceea, tu ai amesteca Scriptura întreagă. Tu nu ai ajunge niciunde. Deci, El nu trebuie interpretat 
greşit.  Şi dacă tu ai spune că este un anumit lucru, tu pui interpretare asupra Lui, şi Îl aplici la un alt 
timp; sau El este aplicat la un alt timp, deci tu ai face o interpretare incorectă. 

Dacă cineva interpretează greşit pe Isus Christos în Biblie, de a nu fi Însuşi Dumnezeu 
(1.Ioan.5:30), L-ai face pe El a doua Persoană, sau un dumnezeu din trei, şi aceasta ar întoarce 
întreaga Biblie. Aceasta ar rupe prima poruncă: „Tu să nu ai alţi dumnezei în afară de Mine.” 
(Ex.20:3) În regulă. Aceea ar face întreaga rasă Creştină, o grămadă de închinători păgâni, 
închinându-se la dumnezei diferiţi. Vedeţi, ce fel de Biblie aţi avea voi? Atunci, aceea ne-ar face ceea 
ce Iudeii spun că noi suntem. A zis, „Care din cei trei dumnezei este Dumnezeul vostru?” Vedeţi? 
Deci, vedeţi voi, voi nu trebuie să interpretaţi greşit Biblia. Pentru că Isus Însuşi, este interpretarea 
Bibliei, atunci când El este manifestat în epoca în care partea respectivă din Trupul Lui este 
manifestată. Dacă este epoca mîinii, el trebuie să fie mână; nu poate fi epoca capului. Dacă este 
epoca glasului, păi atunci, nu poate fi epoca piciorului. Vedeţi? Şi acum, noi suntem la epoca 
ochiului. Şi acum, următoarea, este El Însuşi, să vină. Văzând, profeţind! 

Vedeţi, jos prin epoci, noi am început de la temelie, de la prima epocă a bisericii; atunci când 
sămânţa a fost pusă în pământ, sămânţa completă. Apoi, se ajunge la picioare, Luther; ieşind apoi 
prin Wesley; apoi în penticostali, limbile în buze, vedeţi; acum este în ochi, profetic, Maleahi 4, şi aşa 
mai departe. Şi acum, nu mai este rămas nimic decât ca El Însuşi să păşească în aceea, pentru că 
acela este ultimul lucru care este. 

Următoarea este inteligenţa, şi noi nu avem nici o inteligenţă a noastră proprie; este a Lui. Noi 
nu avem o privire (o vedere) a noastră proprie. Cum poate un om să vadă mai dinainte acele lucruri? 
El nu o poate face. Este Dumnezeu Însuşi. Vedeţi, se ajunge la un loc... Şi El guvernează trupul, tot 
drumul, atunci Trupul complet a lui Christos este descoperit în forma Miresei care a fost luată din 
coasta Sa, cum a făcut Adam la început .... mai degrabă, cum a fost Adam la început. 

 

Aceasta va aşeza întreaga Biblie în confuzie, ar rupe prima poruncă, şi ar face un dumnezeu, 
un dumnezeu păgând din trei. Aceasta ar ruina intregul tablou al Bibliei. Deci tu trebuie să nu 
interpretezi greşit Biblia. Acum, acela este doar un lucru. 

Când fiecare Scriptură din Biblie are aceeaşi aplicaţie, tu trebuie să Îl aşezi la locul Lui. Şi să Îl 
aşezi greşit, tu L-ai putea face Dumnezeu într-o epocă, şi în altă epocă tu L-ai putea face istorie, 
aceea este a-L aşeza greşit. Deci, tu nu trebuie să aşezi greşit Scripturile. El este Dumnezeu tot 
timpul. Dacă tu Îl faci astăzi un Dumnezeu al istoriei, ceea ce era El acolo înainte, şi El este acelaşi 
astăzi, ce vei face tu cu Evrei 13:8? Vedeţi, „El este acelaşi, ieri azi şi în veci.” 
65-0822M  CHRISTOS DESCOPERIT ÎN PROPRIUL SAU CUVANT_  JEFF.IN  SUNDAY_ Par. 72-78 

 
Aceste trei „trebuie” trebuie să fie. Nu trebuie să Îl interpetezi greşit, sau să mânuieşti greşit, 

sau să Îl disloci. El trebuie păstrat exact în felul cum Dumnezeu a spus că este. 
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Pentru lume, Aceasta este o Carte a tainelor (Mat.13: 10-17) Oamenii cred că este doar o carte 
misterioasă. Odată, eu vorbeam cu un om faimos aicea în oraş, care deţine o mare poziţie în 
Creştinătate, şi el a zis, „Eu am încercat să citesc cartea Apocalipsai într-o seară”, a zis, „Ioan, 
trebuie că a luat o mare muşcătură de piper şi a avut un coşmar.” Vedeţi, o Carte a tainelor. 

Dar, în acelaşi timp, pentru credincios, Ea este descoperirea lui Dumnezeu fiind manifestat în 
epoca în care noi trăim. El a zis, „Cuvintele Mele sunt Duh şi Viaţă” (Ioan.6: 63) Isus a spus aceea. 
Noi ştim că aceea este adevărat. Este Dumnezeu în foma de Cuvânt, şi numai El Însuşi îi poate da 
interpretarea. 

Mintea omenească nu este capabilă să interpreteze mintea (gândul) lui Dumnezeu. Cum 
poate o minte mică finită să intepreteze o minte infinită, când noi nici măcar nu ne putem interpreta 
mintea (gândul) unul altuia? (1.Cor.2:11). 

Şi voi, observaţi, El este Singurul care poate interpreta Cuvântul, şi El Îl intepretează cui 
doreşte El. Acolo nu spune, „El se descopere muritorilor de pe întregul pământ în diferite feluri şi 
timpuri”. Ci „Dumnezeu, în diferite timpuri şi în diferite feluri, se descopere El Însuşi profeţilor Săi.” 
(Evr.1:1) Vedeţi? Şi observaţi, „la cine El doreşte se descoperă pe Sine” Şi El deasemenea El poate 
să se ascundă pe Sine în Scripturi, faţă de teologii cei mai înţelepţi. Oh, Doamne! El poate doar să se 
ascundă, El stă acolo în Scriptură, şi tu priveşti toată ziua şi niciodată nu-L vezi; priveşti o viaţă 
întreagă şi niciodată nu Îl vezi. El doar se poate ascunde, stând chiar acolo. 
65-0822M  CHRISTOS DESCOPERIT ÎN PROPRIUL SAU CUVANT_  JEFF.IN  SUNDAY_ Par. 90 
 

Acum, noi suntem la timpul de seară. Noi aflăm că la început, când un mesager a fost trimis, 
doar să nu crezi sau să interpretezi greşit un Cuvânt, sausă ai o îndoială faţă de un Cuvânt, era 
anihilare totală şi separare totală de la Dumnezeu, doar să interpretezi greşit Cuvântul Mesagerului. 
Şi primul Mesager a fost Dumnezeu Însuşi. Fiecare alt mesager, a fost Dumnezeu vorbind prin om, 
care este Cuvântul lui Dumnezeu, pentru că nu este nici un om atunci prin care El să vorbească ci 
doar acela căruia El îi vorbeşte. Dar de vreme că El a făcut omul şi a răscumpărat omul, este 
Dumnezeu vorbind prin om. El nu foloseşte nici o agenţie a vre-unui mecanism, ci agenţia omului, un 
om care este predat şi consacrat lui Dumnezeu.   
62-0603  EVANGHELISMUL TIMPULUI DE SEARA  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par.  71 

 
1.Cor.13:10-11 spune aceasta: „Când ceea ce este desăvârşit vine, ceea ce în parte se va 

termina.” Deci toate aceste mici lucruri de sărit sus şi jos, ca un copil, încercând să vorbeşti în limbi, 
şi toate aceste celelalte lucruri, când Cel ce este desăvârşit.... Şi noi avem astăzi, cu ajutorul lui 
Dumnezeu, intepretarea perfectă a Cuvântului cu interpretare Divină. Atunci, ceea ce este în parte 
este luat (terminat). „Când eram copil, vorbeam ca un copil, înţelegeam ca un copil, dar când am 
devenit om matur, am pus laoparte lucrurile copilăreşti.” Amin! 
64-0823E  INTREBARI SI RASPUNSURI.2_  JEFFERSONVILLE.IN  COD  SUNDAY_ Par.  56 

 
Voi trebuie să depindeţi de Duhul Sfânt, pentru că Biblia este scisă în pilde. Tu nu poţi doar să 

stai jos şi să O citeşti ca pe ziar. Este ascunsă. Da domnule. Cum poţi tu vreodată să justifici pe 
Dumnezeu, când El a zis lui Moise acolo sus, „Să nu-ţi faci nici un chip cioplit” în poruncile lui, „să nu 
faci nimic ce se aseamănă cu ceva în Cer, sau cu ceva Înger, sau orice altceva” (Exod.20:4-5) şi 
totuşi în aceeaşi zi El i-a zis să facă doi Îngeri din aramă şi să-i pună pe scaunul de îndurare, unde 
se află îndurarea? (Exod.23: 18-20) Tu trebuie să-L cunoşti pe Dumnezeu şi Natura Lui, înainte ca tu 
să poţi să înţelegi Cuvântul Lui. El are cheia pentru acel Cuvânt, Însuşi, şi El este singurul care poate 
mânui Aceasta şi El Îl poate deschide, şi deci El este acela care trebuie să Îl descopere. 

Şi acum, noi aflăm că natura Lui era, aicea, să avertizeze omul înainte de judecată, să 
avertizeze o naţiune înainte de judecată, şi aşa mai departe. El întotdeauna dă avertizări, o 
reamintire pentru noi, a responsabilităţii. Noi suntem responsabili, şi Dumnezeu ne-a pus pe noi 
aicea pentru un motiv, şi acel motiv că El ne-a pus aicea, este că noi suntem responsabili înaintea 
Lui pentru acest motiv. Voi ar trebui să mergeţi la El şi să aflaţi ce vrea El ca voi să faceţi. 
63-0724 DUMNEZEU NU CHEAMA LA JUDECATA FARA SA AVERTIZEZE_  JEFF.INN-  Par.  33 

 
Chiar Isus a mulţumit Tatălui Său, că El este ascuns de ochii celui pricepuţi şi înţelepţi, şi  Îl 

descopere copiilor aşa cum ei învaţă (Mat.11:25-27) Acum, aceasta este făcută ca să arunce de pe 
linie pe cei înţelepţi. Dar Cartea este o descoperire. 

Păi, acesta este felul cum este scrisă Biblia, printre rânduri. Voi ştiţi din multe dintre predici, 
cum El a transformat pe Abraham şi Sarah în oameni tineri.... voi trebuie să citiţi printre rânduri, şi să 
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vedeţi ce spune Scriptura. Voi trebuie să ştiţi. Dar niciodată a nu va ieşi de pe linie. Vedeţi? Ce este 
printre râduri doar va aduce liniile împreună şi va forma un tablou mare complet. 

Acum, trebuie să fie o afacere de dragoste cu Dumnezeu, mai înainte ca voi să o prindeţi, 
pentru că Duhul Sfânt a scris Biblia; şi Biblia a spus că Ea nu este pentru interpretare privată, ci ea 
este inspirată (2.Petru.1: 19-21; 2.Tim.3:16-17). 
61-0119A  BOTEZUL IN APA _  BEAUMONT.TX  THURSDAY_ Par.  E-17 

 
Acum, citind Biblia, Ea este o poveste de dragoste pe care Dumnezeu a scris-o Bisericii Sale. 

Este Dumnezeu. Dumnezeu este dragoste (1.Ioan.4:16). Credeţi voi aceea? Şi Biblia este scrisă 
astfel încât cei educaţi şi deştepţi nu pot niciodată să O înţeleagă. Voi trebuie să aveţi pe Dumnezeu 
în voi. El Se interpretează pe El Însuşi pentru voi. (Efes.1:25-23). 

Acum, este ca şi cum eu am o soţie. Oh, cum o iubesc eu! Eu o iubesc cu toată inima mea. Şi 
eu voi fi plecat peste mări pe undeva şi după ce ea duce copii la culcare, ea imi scrie o scrisoare, şi 
spune, „Dragă Billy, eu stau aicea în această seară, şi eu mă gândesc la tine. Eu scriu.” Vedeţi? Eu 
ştiu ce scrie ea pe hârtie. Dar eu o cunosc şi o iubesc atât de mult încât eu cunosc natura ei, eu ştiu 
ce vrea ea să spună, deci eu pot citi printre rânduri.  
62-0706  JEHOVAH.JIREH.2_  GRASS.VALLEY.CA  JJ 73-106  FRIDAY_ Par.  129 
 

Ei bine, acela este felul cum Dumnezeu face cu Biblia Lui. Acum, studenţii pot dezbate 
cuvintele Greceşti, dar adevăratul credincios citeşte printre rânduri. Amin. Este descoperită de Duhul 
Sfânt. Aleluia.! Dumnezeu a scris scrisoarea Lui către copiii Lui, care citesc printre rânduri.... 
56-0816  LUCRAREA DUHULUI SFANT_  PRINCE.ALBERT.SK  THURSDAY_ Par. E-64    

 
Nu să citesc ceva din afara Ei acum! Tu trebuie să citeşti printre rânduri să vezi ce vrea să 

însemne. 
62-0706  JEHOVAH.JIREH.2_  GRASS.VALLEY.CA  JJ 73-106  FRIDAY_ par.131 

 
Acela este felul cu Dumnezeu, când, nu este a încerca să studiezi din ceva puct de vedere 

jurnalistic, sau din punct de vedere teologic. Ci să fi îndrăgostit cu El, mergi jos şi cu adevărat îl 
primeşti pe El în inima ta, „Dragostea lui Dumnezeu turnată în inima lor prin Duhul Sfânt.” (Rom.5:5), 
apoi mergi să citeşti Biblia şi tu O vei vedea chiar ieşind afară dintre rânduri. Vedeţi, tu şti ce spune 
El. El niciodată nu a spus aceea direct, în Cuvânt. Isus a mulţumit Tatălui pentru că El a „ascuns 
aceste lucruri de ochii celor pricepuţi”. Acum, nimeni nu poate citi cu adevărat scrisoarea soţiei mele 
în felul acela, pentru că eu o iubesc în felul acela, vedeţi, şi acela este felul cum ea îmi scrie. Acela 
este felul cum Dumnezeu vă scrie vouă. Este printre rânduri. Aşa o citiţi voi. 
62-0706  JEHOVAH.JIREH.2_  GRASS.VALLEY.CA  JJ 73-106  FRIDAY_ Par.  129 

 
Este o afacere de dragoste. Şi când tu eşti născut din nou de Dumnezeu, citind Biblia, Ea 

devine mult mai mult decât doar o poveste. Este o afacere de dragoste între credincios şi Dumnezeu. 
54-1204  DUMNEZEU PERFECTAND BISERICA LUI_  BINGHAMTON.NY  SATURDAY_ Par.  E-55 

 
Acum, când tu devii îndrăgostit cu Christos, acela este felul cum tu citeşti Biblia. Este printre 

rânduri. Tu observi (obţii) despre ce vorbeşte El, adevăratul înţeles spiritual. 
54-0301  INGERUL LEGAMANTULUI_  PHOENIX.AZ  MONDAY_ Par.  E-19    

 
Biblia, tu trebuie să o citeşti printre rânduri, pentru că Dumenzeu a ascuns-O de acei care 

citesc numai Cuvântul. Eu citez Scriptura, că El a ascuns-O de ochii celor pricepuţi şi învăţaţi, şi O va 
descoperi copiilor aşa cum ei vor învăţa. Atunci, este copilaşul care se smereşte, nu cel ce se umflă, 
ci se smereşte, şi spune, „Doamne, eu cred.” 
55-0624  ABRAHAM_  ZURICH.SWITZERLAND  FRIDAY_ Par.  E-23 

 
Ce cucereşte lucrurile? Dragostea. Ce cucereşte boala? Dragostea. Dumnezeu atât de mult a 

iubit lumea. Dumnezeu este dragoste. Şi cei ce iubesc sunt din Dumnezeu. (1.Ioan.4: 7-8; 16) 
Acum, Dumnezeu a scris Biblia, o scrisoare de dragoste pentru Biserica Lui. Dacă tu nu o 

citeşti cu dragoste, tu niciodată nu vei fi în stare să găseşti pe Dumnezeu printr-un program de 
educaţie. Tu trebuie să ai dragostea lui Dumnezeu în inima ta (Rom.5:5) atunci tu vei citi printre 
rânduri. Acela este unde stă lucrul real. 
60-0802  EL.SHADDAI_  YAKIMA.WA  TUESDAY_ Par.  E-53 
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Acum, acela este felul cu Dumnezeu. Nu din cauză că tu şti atât de multe, ci din cauză că tu Îl 
iubeşti, şi El te iubeşte, stai jos şi citeşti scrisoarea Lui de dragoste. Şi El îţi va vorbi ţie chiar printre 
rânduri. Contextul real este în text, şi contextul este descoperit de Duhul Sfânt. Gândeşte-te la 
aceasta, frate, cum este aceasta. Aceea este corect. Vedeţi? Este o Scrisoare de dragoste, între tine 
şi Făcătorul tău. Şi El va descoperi aceasta pentru tine aşa cum tu ai nevoie. 
56-1209E  JEHOVAH.JIREH_  BROOKLYN.NY  SUNDAY_ Par.  E-47 

 
Acum, aşa cum am spus câteva momente în urmă, despre cititul printre rânduri.... Dar dacă tu 

citeşti printre rânduri şi încerci să-L faci să spună ceva, că între rânduri spune ceva diferit decât spun 
rândurile, atunci este greşit. Dar ele trebuie să fie în acord, tot drumul prin aceea. Biblia este doar ca 
un mare puzle. Şi dacă tu doar încerci să pui împreună doar în felul cum tu priveşti la aceea, tu 
trebuie să ai acolo ceva la care să priveşti. Dacă tu nu ai, tu vei ruina tabloul tău. Tu vei avea o vacă 
care paşte iarbă în vârful unui pom. Deci, nu ar fi corect. 

Deci, acela este felul când tu încerci să pui Biblia împreună printr-o înţelegere intelectuală. Tu 
nu o poţi face. Este un Cuvânt scris de Duhul, şi este nevoie de Duhul Sfânt să Îl pună împreună. 
Apoi, tu ai întregul tablou măreţ, de la Eden afară în haos, şi calea crucii înapoi spre casă. Acela este 
întregul tablou. Povestea de răscumpărare a lui Dumnezeu trimiţând propriul Lui Fiu să răscumpere 
ce era pierdut, un popor poluat şi rătăcit. (Rom.3:23-24) 
59-0417  JEHOVAH.JIREH_  LOS.ANGELES.CA  FRIDAY_ Par.  E-23   


